
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 2. november 2020 stillet følgende 

spørgsmål nr. 34 (L 61) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF). 

 

Spørgsmål nr. 34:  

”På baggrund af Europa-Kommissionens udtalelse bedes regeringen vurdere, hvordan 

kravet om standardiseret emballage kan skade virksomhedernes industrielle ejen-

domsrettigheder over varemærker, navnlig i lyset af muligheden for forfalskning, den 

mulige begrænsning af den frie konkurrence mellem operatørerne og indirekte virk-

ninger såsom en potentiel stigning i den ulovlige handel?” 

 

Svar: 

Kommissionen har ikke afgivet en udførlig udtalelse til Danmark vedr. kravet om stan-

dardiseret emballage.  

 

Jeg kan desuden henvise til mit svar på SUU L 61 – spm. 36.  

 

 

Med venlig hilsen 
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